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Bieden “wij”onze grondstoffen nog wel aan de juiste personen?

De gemeenteraad bijeen op 7-6-2022

Constaterende dat:

U aangeeft dat de onzekere omstandigheden door Corona en de oorlog in 
Oekraïne ��  invloed hebben op de kosten in de afvalbranche. “De opbrengsten 
van de grondstoffen zijn variabel”.

Een onderzoek van AVRO TROS jongstleden met een mogelijk vergelijkbaar 
product ( grondstoffen en voedsel) heeft aangetoond dat er grote beleggers 
zijn die miljarden verdienen door te speculeren met grondstoffen.

Verzoekt het college:

1: Onderzoek te (laten) verrichten naar de variabele inkopers van “onze” 
grondstoffen.

2: Vast te stellen of uit te sluiten dat er grote beleggers speculeren met onze 
grondstoffen. ( Is er een vrije markt op dit gebied?)

3: Te onderzoeken mits bovenstaande van toepassing is in samenspraak met 
het Rijk hier paal en perk aan te gaan stellen, zodat wellicht onze opbrengsten 
omhoog gaan en onze afvalstoffenheffing omlaag kan.
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